
Ervaringen met Raros BV 

 

Ik heb als architect enkele projecten met het bedrijf Raros meegemaakt. In enkele gevallen waren de 

tekeningen als aanbestedingsstuk gereed, in een ander geval zaten we in een initiatieffase bij elkaar aan tafel. 

 

Wat in beide gevallen opvalt is de pro actieve houding die het bedrijf aanneemt. In de ontwerpfase mag dan 

veel  bedacht zijn, in de realisatie komen –zeker bij verbouwingen- onverwachte zaken aan bod. Ik heb Raros 

ervaren als ene bedrijf dat niet afwacht, maar wat ook niet solistisch te werk gaat. Onmiddellijk wordt contact 

gezocht met zowel opdrachtgever als architect, waar in een praktische manier de beste oplossing wordt 

verzonnen. Overigens, zonder het ontwerp uit ogen te verliezen. Door de inzet van goede vaklui die hun vak 

verstaan en er naar mijn beleving plezier aan hebben wordt het ontwerp centraal gesteld en prima uitgevoerd. 

 

In een actievere rol aan de voorzijde van het traject kan het bedrijf ook goed uit de voeten. In een bouwteam 

kan ene eerste schets worden gemaakt, waarbij het budget meteen wordt bewaakt. Deze rol wordt door een 

jarenlange ervaring met verve gespeeld. Ik heb de indruk dat Raros door de jaren heen ook met betere 

architecten heeft samengewerkt, wat een enorm voordeel heeft om samen tot het beste eindresultaat te 

komen. 

 

Resumerend is mijn ervaring dat Raros met zeer grondige kennis van zaken, in een proactieve en prettige 

relatie, in een hands-on mentaliteit hetzelfde beeld nastreeft als ik als architect, ten behoeve van de 

uiteindelijke gebruiker: het perfecte gebouw. 

 

Tilburg, 24-03-2016 

 

Ir. Jan Couwenberg, architect 


